Subject: FW: Job Shadowing Winners / Gagnants du jumelage: tirage de sort
This e-mail was sent out to communicate to the organisation who won the lottery.

It was sent out by the ADM of Corporate Services.



From: Brisebois, Marina On Behalf Of MacPherson, Marilyn
Sent: September 13, 2010 9:52 AM
To: PCO-BCP
Subject: Job Shadowing Winners / Gagnants du jumelage: tirage de sort
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Did You Know . . .  the new Strategic HR Plan has ten initiatives for your career development, one of which is the Job Shadowing Lottery.  

What is it?  This activity comes from the Portal to Your Ideas Campaign and is now a part of PCO’s Mentoring Program which matches Mentors with Partners to provide reflection and action-based learning.  Job shadowing is an opportunity to spend up to a day with a senior executive, manager or colleague to gain insight into the roles and responsibilities of this individual and their sector. 

And the Winners are . . . 

Over 40 employees responded to the Clerk’s invitation by signing up for the job shadowing lottery.  

Below is the list of names of executives who want to show the ins and outs of their job as well as their chosen partner.  

You are also encouraged to take a look at all the initiatives and see exactly what is planned for the next three years in the new Strategic HR Plan.  Thanks to your donations, we raised over $200 for the Government of Canada Workplace Charitable Campaign.
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Le saviez-vous? Le nouveau Plan stratégique des ressources humaines prévoit dix initiatives de perfectionnement professionnel dont un processus de jumelage.

En quoi cela consiste-t-il? Cette initiative de jumelage a été proposée dans le cadre de la campagne Un portail à vos idées. Elle fait maintenant partie du programme de mentorat du BCP qui vise à jumeler des mentors à des partenaires afin d’alimenter la réflexion et de favoriser l’apprentissage axé sur la pratique. Le jumelage est l’occasion de passer jusqu’à une journée avec un membre de la haute direction, un gestionnaire ou un collègue pour en apprendre davantage sur ses rôles et ses responsabilités ainsi que son domaine d’activités.

Et les gagnants sont ……

Plus de 40 employés ont répondu à l’appel du Greffier en s’inscrivant au jumelage : tirage de sort.  Vous trouverez ci-dessous les noms des membres de la direction disposés à faire part des tenants et aboutissants de leur travail ainsi que leur partenaire.

Vous êtes aussi invité à jeter un coup d’œil aux autres initiatives et à prendre connaissance des activités prévues pour les trois prochaines années dans le cadre du nouveau Plan stratégique des ressources humaines.  Grâce à vos dons, nous avons réalisé un contribution de plus de $200 à la Campagne de charité en milieu de travail du gouvernement du Canada.

